
2024D48038 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Justitie en Veiligheid heeft een aantal vragen
voorgelegd aan de regering over de Wijziging van de begrotingsstaten
van het Ministerie van Justitie en Veiligheid (VI) voor het jaar 2024
(wijziging samenhangende met Najaarsnota) (Kamerstuk 36 625 VI).

De voorzitter van de commissie,
Pool

Adjunct-griffier van de commissie,
Van Tilburg
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Nr Vraag

1 Kunt u het bedrag van de inzet van de Landsadvocaat van 7.759
(x 1.000) specificeren? Om wat voor verschillende type zaken ging
dit?

2 Kunt u een overzicht geven van het aantal keer dat de Landsadvo-
caat is ingezet per type zaak?

3 Hoe vaak heeft uw ministerie met inzet van de Landsadvocaat
geprocedeerd tegen mensen en in welke zaken was dat het geval?

4 Wordt rekening gehouden met de toename in Posttraumatische
stressstoornis (PTSS)-zaken en kosten bij het nieuwe stelsel voor
beroepsgerelateerde gezondheidsklachten dat u in 2025 in werking
wil laten treden? Zo ja, hoe?

5 Wordt de 8 miljoen euro, die niet besteed is in 2024 aan de
inrichting van de teams Bewaken en Beveiligen bij de Koninklijke
Marechaussee, meegenomen voor wanneer het inrichten van de
teams wel gaande is? Waarom duurt de inrichting van de teams
langer dan verwacht? Is hier ook arbeidsproblematiek gaande?

6 Waartoe dienen de verplichtingen van 100 miljoen euro op het
artikel Straffen en Beschermen?

7 Hoeveel lager dan geraamd zijn specifiek de uitgaven betreffende
de stelselvernieuwing rechtsbijstand?

8 Op welke manier wordt het budget van 39,6 miljoen euro als
onderuitputting op het gebied van rechtsbijstand ingezet?

9 Kunt u specificeren welke autonome ontwikkelingen hebben geleid
tot de tegenvaller vanwege meerkosten PTSS bij de politie?

10 Is een van de redenen dat er een tegenvaller is op het gebied van
PTSS dat er meer agenten zijn waarbij PTSS is geconstateerd en zo
ja, wat is hiervan de reden?

11 Is volgens u de aanvullende compensatie vanuit het Ministerie van
Justitie en Veiligheid voor de tegenvaller vanwege meerkosten
PTSS voldoende voor de politie en hoe zorgt u ervoor dat de
komende jaren voldoende budget beschikbaar is op het gebied van
de aanpak van PTSS?

12 Wat zijn de gevolgen van het niet besteden van 16,6 miljoen euro
door onderbezetting bij de uitvoering, voor de slachtoffers? Ziet
het ernaar uit dat de arbeidsproblematiek inmiddels is opgelost?
Zo nee, is er een oplossing? Speelt hier de capaciteit van de politie
een rol in?

13 Kan nader worden toegelicht waarom 8 miljoen euro bestemd voor
de privacy van slachtoffers in 2024 niet tot besteding is gekomen
en of dit ook verband houdt met de late inwerkingtreding van het
besluit bescherming slachtoffergegevens in processtukken?

14 Verwacht de politie meer budget nodig te hebben voor het
vernieuwen van het stelsel Bewaken en Beveiligen van Personen
dan de middelen die zijn overgeheveld vanuit het onderdeel
nationale veiligheid en terrorismebestrijding als het gaat om
randvoorwaardelijke processen?

15 Hoeveel is er, van de totaal 12 miljoen euro begroot voor kosten
NAVO-top 2025, begroot voor inzet defensie? Wat wordt de
besteding van dit geld (het is maar een driedaags evenement)?
Wat voor soort eerste betalingen zijn er gedaan?

16 Wat zijn de oorzaken van de groei in het aantal PTSS-zaken en de
stijgende kosten per zaak?

17 Wat valt er onder «overige subsidies» bij artikel 32.2?
18 Hoe wordt het bedrag aan geraamde boete-inkomsten van de

Autoriteit Persoonsgegevens, dat in de begroting voor 2024 op
5 miljoen euro is gezet, vastgesteld?
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19 Klopt het dat de hoogte van de boetes die de Autoriteit Persoons-
gegevens in 2024 heeft opgelegd vele malen hoger ligt dan
5 miljoen euro? Zo ja, hoe kan worden verklaard dat dit niet terug
te zien is in deze wijziging van de begrotingsstaat? Is dat omdat de
boetes nog niet zijn geïnd of heeft dit een andere reden?

20 Hoe worden de lagere uitgaven aan de reguliere straftoevoegingen
verklaard?

21 Hoeveel onderuitputting is er bij het programma stelselvernieu-
wing rechtsbijstand en wat zijn de gevolgen voor de invoering van
het programma?

22 Zijn er nog andere rechtsgebieden dan asiel en strafrecht waarbij
sprake is van minder toevoegingen rechtsbijstand? Zo ja, welke?

23 Hoeveel onderuitputting is er bij het programma stelselvernieu-
wing rechtsbijstand en wat zijn de gevolgen voor de invoering van
het programma?

24 Kan een gedetailleerd en uitgesplitst overzicht worden gedeeld van
de onderdelen waarop nu onderuitputting heeft plaatsgevonden
op het onderdeel toevoegingen rechtsbijstand?

25 Waarom zijn de uitgaven op artikel 33 Veiligheid en criminaliteits-
bestrijding en artikel 36 Contraterrorisme en nationaal veiligheids-
beleid minder dan in eerste instantie begroot?

26 Waar zit de arbeidsproblematiek, in de aanpak ondermijnende
criminaliteit, en wat kan eraan gedaan worden?

27 Waar zouden de middelen die retour zijn ontvangen van partners
in de aanpak van georganiseerde ondermijnende criminaliteit,
omdat zij de middelen niet konden besteden door de arbeidsmarkt-
problematiek (36 miljoen euro), eigenlijk aan besteed worden?

28 Worden de middelen, die ontstaan zijn door een meevaller op het
domein van ondermijning, meegenomen naar het moment dat de
verschillende wetsvoorstellen wel in werking treden?

29 Kan nader worden toegelicht hoe de 36 miljoen euro aan terugge-
storte middelen voor aanpak georganiseerde ondermijnende
criminaliteit besteed zouden worden als er geen arbeidsmarkt-
krapte was?

30 Kan worden toegelicht per organisatie hoeveel exact is terugge-
stort en per organisatie welke processen hierdoor zijn vertraagd?

31 Welke maatregelen treft het u om te voorkomen dat organisaties in
de strafrechtketen ook in 2025 middelen voor de aanpak van
georganiseerde ondermijnende criminaliteit moeten terugstorten?

32 Waarom wordt er 8,5 miljoen euro overgeheveld naar de politie,
ten uitvoering van voorbereidende activiteiten in het kader van de
implementatie van het nieuwe Wetboek van Strafvordering? Wat is
de bestemming van dit geld?

33 Wat voor verplichtingen worden er aangegaan met de Regionale
Informatie- en Expertisecentra (RIEC’s)?

34 Wat is de reden dat er minder boetes worden opgelegd dan
verwacht?

35 Heeft het feit dat middelen bestemd voor privacy van slachtoffers
in de strafrechtketen niet besteed konden worden, gevolgen gehad
voor de privacy van slachtoffers? Zo ja, welke gevolgen?

36 Welke projecten hebben geen doorgang gevonden door arbeids-
problematiek op gebied van slachtofferhulp?

37 Wat zijn de gevolgen voor slachtoffers van de niet bestede
middelen die bestemd waren voor de privacy van slachtoffers in de
strafrechtketen?

38 Hoe is het totale bedrag van 96 miljoen euro aan verminderde
uitgaven aan medeoverheden opgebouwd?

39 Waardoor is die vertraging in de schadeafhandeling van waters-
nood Limburg ontstaan en waarom is alles nog niet afgehandeld?
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40 In hoeverre is de toename in kosten voor PTSS-dossiers
structureel?

41 Wat zijn de oorzaken van de groei in het aantal PTSS-zaken en de
stijgende kosten per zaak?

42 Wat wordt bedoeld met «de meerjarige aanloop van diverse
transitieprojecten» en om welke projecten gaat het daarbij?

43 Wat is de bestemming van de 19,7 miljoen euro aan onverdeelde
middelen in artikel 92?
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